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بهانهای نباید از دست داد

نایب رئیس اتحادیه باغداران تهران از افت ۲۰ تا ۴۰ درصدی قیمت
پرتقال خبر داد و گفت: کمبودی در ذخایر میوه شب عید نداریم.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی، به نقل از باشگاه
خبرنگاران جوان؛ مجتبی شادلو نایب رئیس اتحادیه باغداران تهران
از کاهش ۲۰ تا ۴۰ درصدی قیمت پرتقال خبر داد و گفت: در یک ماه
گذشته که قیمت پرتقال افزایش یافته بود، برخی دست اندرکاران بخش
کشاورزی اظهاراتی مبنی بر عدم توزیع پرتقال در بازار داخل داشتند

و علت اصلی گرانی را به صادرات ارتباط میدادند.

او افزود: علی رغم اظهارات غیرکارشناسی برخی مسئولان اتحادیه و
دست اندرکاران بخش کشاورزی، وزارت جهاد کشاورزی طی نامهای
به وزارت صمت خواستار ممنوعیت صادرات سیب و پرتقال شد، در حالی
که قیمتهای فعلی نسبت به یک ماه اخیر ۲۰ تا ۴۰ درصد کاهش یافته

است.

شادلو ادامه داد: با توجه به جمع آوری محصول از باغ، نگه داری در
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سردخانه و افت و ضایعات محصول به طور متداول قیمت کمی افزایش
مییابد.

نایب رئیس اتحادیه باغداران با بیان اینکه ۹۰ درصد پرتقال تولیدی
برداشت و جمع آوری شده است، گفت: بنابر آمار و رصدها میزان
موجودی سردخانه و انبارها از پیش بینی تولید فراتر رفته است که
امیدواریم با این وجود در زمان آینده همنگرانی از حیث افزایش

قیمت نداشته باشیم.

او با تاکید بر این موضوع که به هر بهانهای نباید بازار صادراتی
را از دست داد، بیان کرد: بازار صادراتی به راحتی به دست نیامده
که بخواهیم آن را از دست بدهیم و امسال محدودیتهای برگزاری محافل
و مجالس، مهمانی و مسافرت جز شیوه نامههای سراسری بوده که خود به
خود مصرف را کاهش داده است و هم اکنون میزان خرید تنها به مصرف

روزانه خانوار تخصیص پیدا کرده است.

شادلو ادامه داد: با توجه به مشکلات اقتصادی و محدودیت فعالیت
برخی مشاغل، مصرف میوه خانوار هم کاهش پیدا کرده است، در حالی که
تغذیه سالم و مصرف مرکبات یکی از بهترین راهکارهای مهار بیماری

کروناست.

این مقام مسئول با تاکید بر رفع موانع صادراتی گفت: با توجه به
اهمیت بازارهای صادراتی، نباید بازارهای حداقلی را از دست بدهیم،

به همین خاطر با رفع موانع باید فرصتهای صادراتی را حفظ کرد.

کمبودی در ذخایر میوه شب عید نداریم
او افزود: اخیرا وزارت جهاد کشاورزی طی نامهای به وزارت صمت
خواستار تنظیم دستورالعملی مبنی بر صادرات سیب در ازای واردات
موز شده است، در حالی که بارها گفتهایم که ضرورتی به واردات موز
نیست چرا که سیب تمامی خواص این میوه را دارد، اما به هرحال

وزارت جهاد این پیشنهاد را به وزارت صمت داده است.

نایب رئیس اتحادیه باغداران در پایان ذخایر میوه شب عید را مناسب
دانست و گفت: با توجه به فراوانی تولید و تمهیدات اندیشیده شده
برای ایام پایانی سال امیدواریم وعده تعادل قیمت میوه در بازار

هم محقق شود.
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